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    انسان توسعه یافته کیست؟
 -     " انسان توسعه یافته" انسانی است که به حقوق و تکالیف مدنی خود آگاه است. به 

وظایف خودعمل می کند و حقوق خود را مطالبه می نماید.
 -    "انسان توسعه یافته" اعتماد بنفس منطقی دارد . به توانایی های انسانی اش باور دارد، 
خودش را محیط بر مسائل زندگی اش می داند و می فهمد که انسان موجودی خلاق و 
مبتکر و توانمند است . می داند که در درون انسان ، نیرویی وجود دارد که اگر اراده کند 

می تواند همۀ مشکلات را با تعقل و تدبیر ،حل و فصل کند. 
 -    "انسان توسعه یافته" مهربان و آرام است. خوب گوش می کند. خوب فکر می کند. 
با عجله سخن نمی گوید وقتی با او برخورد می کنی، امواج آرام بخش و مهربانی، سراسر 

وجودتان را پر می کند.
 -    "انسان توسعه یافته" از نیاز به نمایش، عبور کرده است، در سخن گفتن اظهار فضل 

نمی کند و از چاپلوسی دیگران مشمئز می شود.
 -    "انسان توسعه یافته" روحیۀ مشارکت پذیری، هم فکری و همکاری با دیگران دارد. 
به تفکر جمعی و مشورت اعتقاد دارد، تقسیم کار را می فهمد، اصول مقدماتی مدیریت را 

بلد است و کاملاً باور دارد که عقل کل نیست.
 -    "انسان توسعه یافته" جو پذیر نیست، در مقابل تبلیغات زیانبار و یا کذب، روحیه 
پایداری و نگاه کارشناســی دارد. در گرداب تبلیغات سوء قرار نمی گیرد و هر نگرشی 

را در قالب عقل و تجربه و مشورت به تجزیه و تحلیل می گیرد و بعد تصمیم میگیرد.
 -    "انســان توســعه یافته" روحیۀ همزیستی مسالمت آمیز با جامعه دارد ، با خودش 
سازگار و  با محیط زندگی اش هماهنگ است،محیط زندگی اش را تغییر می دهد ، اما 

با شرایط نمی جنگد.
 -    "انسان توسعه یافته" به تندرستی جسمی و سلامتی روحی و روانی خود اهمیت 
می دهد. ورزش می کند ، تفریح می کند و به واقع زندگی می کند. نوع لباس پوشیدنش، 
روش گفتاری اش ،منش کرداری اش وحتی نوع نگاه وچهره اش بگونه ای است که مورد 

پذیرش اجتماع است و در همه امورات متعادل است. 
 -    "انسان توسعه یافته" اجازه می دهد دیگران حرف خود را تمام کنند. یاد گرفته است 

بیشتر سکوت کند تا حرف بزند ، بیشتر بشنود تا بگوید.
 -    "انسان توسعه یافته" کتاب می خواند ، "انسان توسعه یافته" کتاب می خواند ، "انسان 

توسعه یافته" کتاب می خواند. 
 -    "انسان توسعه یافته" برای کل جامعه و آینده آن تلاش میکند و نه صرفا برای باند،گروه، 

همفکران ویا اقوام خود. 
 -    "انسان توسعه یافته" مرعوب مقامات اداری و حکومتی نیست. میداند که این مقامات 
تنها در سازمان متبوع خود صاحب مقام هستند و در عرصه اجتماع همگی خدمتگزار 

شهروندان هستند.
 -    "انسان توسعه یافته" با حیوانات مهربان است و به محیط زیست خود اهمیت می دهد.
  -   "انسان توسعه یافته" بخش مهمی از زندگی خود را برای به جای گذاشتن میراثی 
ارزشمند برای جامعه، طراحی می کند، مسئولیت کاری را که در آن تخصص ندارد نمی 
پذیرد و مسئولیت کاری را به کسی که در آن کار تخصصی ندارد نمی سپارد و اگر خواست 

ثروتمند شود، نهاد های دولتی و حکومتی را ترک می کند.
 -    "انسان توسعه یافته" قانونمند است و به قانون احترام می گذارد. حتی در مواقعی که 
قانون را مطابق میل خود نمی داند نیز حاضر نیست قانون شکنی کند و قانون را زیر پا 

بگذارد......ولی برای تغییرآن روشنگری وتلاش میکند
   مدیر عامل سازمان منطقه آزاد کیش

یادداشت روز...

به انسانهای توسعه یافته نیاز داریم...
  جعفر آهنگران

   اقتصاد کیش -  مشاور رییس جمهور و دبیر شورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی بر استفاده از ظرفیت های نمایشگاه اکسپو 2020 برای 
توسعه تجارت و فعالیت های اقتصادی مناطق آزاد کشور تاکید کرد. 

بهره گیری از بورس برای تامین مالی 
زیرساخت و تولید در مناطق  آزاد 

  اقتصاد کیش  - تفاهم نامه همکاری مشــترک بین دبیرخانه شورایعالی مناطق 
آزاد تجاری ـ صنعتی و ویژه اقتصادی و شــرکت بورس انرژی ایران در محل 

دبیرخانه شورایعالی به امضاء رسید. 
بهره برداری از ظرفیت و فرصت های مشترک طرفین از اهداف این تفاهم نامه 
است که با حضور »حمیدرضا مؤمنی« مشاور رییس جمهور و دبیر شورایعالی 
مناطق آزاد تجاری ـ صنعتی و ویژه اقتصادی و »علی نقوی« مدیرعامل شرکت 

بورس انرژی ایران به امضاء طرفین رسید.
حمیدرضا مومنی در این مراسم، استفاده از ظرفیت های بورس انرژی در زمینه 
تامیــن مالی پروژه های انرژی در مناطق آزاد تجاری ـ صنعتی و ویژه اقتصادی، 
بهره گیری از فرصت های ایجاد شده توسط مناطق آزاد برای گسترش رینگ بین 
المللی بورس انرژی، استفاه از ظرفیت های طرفین در توسعه بانک رینگ کشور، 
بررسی ظرفیت های مشترک و توسعه مکانیزم های تامین مالی و ایجاد بازار در 

حوزه آب را از موضوعات این تفاهم نامه برشمرد.
مومنــی با بیان اینکه باید مذکرات و همکاری هایمان را با چهار بورس افزایش 
دهیم و جلسات متعدد برای توسعه همکاری ها داشته باشیم افزود: امروز فاصله 
بسیار زیادی با بازارهای تامین مالی داریم و از آنجایی که با تنگنای مالی مواجه 
هســتیم استفاده از بازارهای تامین مالی یک اجبار است که می تواند مناطق آزاد 

فعلی و به ویژه مناطق آزاد جدید را نجات دهد.
او ادامه داد: مناطق آزاد جدید هم با مشکلات مالی مواجه هستند، بنابراین باید از 
بازارهای تامین مالی از جمله بازار سرمایه برای رفع این مشکلات استفاده کنیم.
مشاور رییس جمهور با تاکید بر اینکه برنامه های مناطق آزاد جدید باید براساس 
ظرفیت ها و چارچوب تخصصی تعریف شده این مناطق تهیه شود گفت: باید 
برای مناطق آزاد جدید و فعلی براساس ظرفیت های غالب که فعالیت های آن در 
چارچوب تخصصی تعریف شده از بالا به پایین ورود کنیم. برای مثال ظرفیت 
گردشگری کیش برجسته است و باید به صورت تخصصی و حرفه ای زنجیره 
تامین آن را ببینیم و تصویری از پنج سال آینده این ظرفیت در کیش داشته باشیم.
مومنی به توسعه مالی در دو ماه گذشته در مناطق آزاد اشاره کرد و گفت:  در دو 
ماه گذشته توانستیم اقدامات توسعه مالی 5 هزار و 500 میلیارد تومانی را به اتمام 

برسانیم و در این حجم از تامین مالی موفق شویم.
وی در پایان تاکید کرد: استفاده از بورس برای تامین مالی باقیات صالحات است 

و باید از این ظرفیت در این شرایط کنونی استفاده کنیم.
گفتنی اســت؛ توسعه همکاری ها در زمینه تامین مالی بخش های تولید، توزیع 
و صــادرات برق و اســتفاده از ظرفیت های گمرکی مناطــق آزاد برای ایجاد و 
توســعه کریدورهای ترانزیت نفت، گاز و فرآورده های نفتی و میعانات گازی، 
همکاری های مشترک در زمینه تسهیل و تسریع در فرآیند انتشار گواهی سپرده 
کالایی و همچنین ارائه خدمات و تســهیلات از سوی مناطق آزاد برای تشویق 
و ترغیب کارگزاران، عرصه کنندگان و ســایر ذینفعان برای توسعه این دست از 

فعالیت ها در مناطق آزاد از جمله مصوبات این تفاهم نامه است. 
همچنین ایجاد کارگروه تخصصی برای راهبری امور مرتبط و ارایه گزارشــات 
منظم ماهانه از پیشــرفت اقدامات اجرایی نیز از دیگر مصوبات این تفاهم نامه 

است.

بررسی دلایل مخالفت شورای نگهبان
 با توسعه 3 منطقه آزاد در کمیسیون اقتصادی 
اقتصاد کیش - سخنگوی کمیسیون اقتصادی گفت: شورای نگهبان با لایحه توسعه محدوده 
منطقه آزاد انزلی و لایحه ایجاد مناطق آزاد تجاری- صنعتی سرخس- دوغارون و مازندران 

مخالفت کرده بود که این دلایل در نشست این کمیسیون مورد بررسی قرار گرفت. 
غلامرضا مرحبا سخنگوی کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی ، در تشریح جزئیات 
جلسه این کمیسیون اظهار داشت: دستور کار اول نشست کمیسیون اقتصادی ادامه بررسی 
طرح اصلاح قانون استفاده از خدمات تخصصی و حرفه ای حسابداران ارجاع شده از صحن 
علنی مجلس بود که در این جلسه رئیس انجمن حسابداران، کارشناسان مرکز پژوهش ها و 

نمایندگان نیروهای مسلح حضور داشتند.
وی با اشــاره به اینکه در خصوص طرح اصلاح قانون اســتفاده از خدمات تخصصی و 
حرفه ای حسابداران اعضای کمیسیون اقتصادی به جمع بندی نهایی دست پیدا نکردند، 
افزود: مقرر شد کمیته ای با حضور نمایندگانی از سازمان حسابرسی کل کشور، نیروهای 
مسلح، نمایندگان مجلس و مرکز پژوهش ها تشکیل شود و متنی مشترک که نظر صحن 

مجلس را تامین کند تدوین کنند و به کمیسیون اقتصادی ارائه کنند.
سخنگوی کمیسیون اقتصادی مجلس با بیان اینکه دستور کار دوم کمیسیون اقتصادی 
مجلس شورای اسلامی ادامه بررسی استفساریه ماده ۱۳ قانون چگونگی اداره مناطق آزاد 
تجاری- صنعتی جمهوری اسلامی ایران بود، تصریح کرد: پس از بررسی عبارتی که نماینده 
پیشنهاد دهنده و طراح استفساریه ارائه کرده بود به این نتیجه رسیدیم که این متن ابهام موجود 
را برطرف نمی کند به همین دلیل مقرر شد در خصوص متن پیشنهادی جایگزین که نظر 
شورای نگهبان و هدف طراح را تامین کند مجددا نشستی برگزار شود و متن جایگزین تهیه 

شده و در نشست آتی کمیسیون اقتصادی مورد بررسی قرار می گیرد.
مرحبا با بیان اینکه دستور کار دیگر جلسه امروز کمیسیون اقتصادی بررسی لایحه ایجاد 
مناطق آزاد تجاری- صنعتی سرخس- دوغارون و مازندران بود. شورای نگهبان اطلاعات 

و توجیهات پیوست هر دو لایحه را قانع کننده نداسته و آنها را رد کرده است.
وی اظهار داشت: شورای نگهبان در جریان بررسی های خود، لایحه توسعه محدوده منطقه 
آزاد تجاری- صنعتی انزلی را با استناد با اصل ۱۱0 قانون اساسی و لایحه ایجاد مناطق آزاد 
تجاری- صنعتی سرخس- دوغارون و مازندران را به دلیل ناکافی بودن اطلاعات رد کرده 

است.
سخنگوی کمیسیون اقتصادی مجلس با تاکید بر اینکه در خصوص لایحه ایجاد مناطق آزاد 
تجاری- صنعتی سرخس- دوغارون و مازندران مقرر شد دو گزارش مجزا با توجیهات، 
توضیحات و اطلاعات کافی مورد نیاز تهیه شود تا در جلسه آتی کمیسیون ارائه شود، عنوان 
کرد: در زمینه لایحه توسعه محدوده منطقه آزاد تجاری- صنعتی انزلی نمایندگان استان 
گیلان پیشنهاد تغییرات در متن تبصره  را داشتند که مقرر شد در این زمینه نظر شورای نگهبان 

نیز اخذ شود تا متنی که به تصویب کمیسیون می رسد مطابق نظر شورای نگهبان نیز باشد.

بازدید مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش
 از برگزاری کنکور 1400 در کیش 

اقتصاد کیش -  مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش 
ضمن ابراز خرســندی از شــیوه برگــزاری آزمون 
سراســری ۱400؛ رعایت ضوابط بهداشــتی و نظم 
حاکم در سالن های پردیس بین المللی کیش؛ دانشگاه 
صنعتی شریف را نشــانه مدیریت مناسب و اهتمام 

جدي در حفظ ایمني شرکت کنندگان برشمرد. 
بــه گزارش اقتصاد  کیش، جعفــر آهنگران رئیس 
هیئت مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش، 
صبح روز گذشــته  به همراه جمعی از مسئولان این 
سازمان در بازدید از محل برگزاری آزمون سراسری 
۱400 رعایت دقیق ضوابط بهداشتی و نظم و انظباط 
حاکم بر سالن های برگزاری آزمون را نشان از برنامه 
ریزی دقیق و اهتمام ویژه بر رعایت ضوابط بهداشتی 

برشمرد.
به گفته آهنگران آزمون سراسری ۱400 با حضور بیش 
از 760 نفر دواطلب در 4 گروه آموزشی در منطقه آزاد 
کیش در حال برگزاری است و آخرین روز آزمون شنبه 

دوازدهم تیر)امروز(  برگزار خواهد شد.
رئیس هیئت مدیره ســازمان منطقه آزاد کیش ضمن 
قدردانی از تلاش مضاعف و اقدامات شایسته دانشگاه 
صنعتی شریف در راستای برگزاری آزمون سراسری 
۱400 با رعایت تمام ضوابط بهداشتی در این منطقه 
اظهار داشت: دانشگاه صنعتی شریف با بهره گیری از 
تجارب برگزاری آزمون سراسری در سال های گذشته 
توانسته است امسال با رعایت کامل ضوابط بهداشتی  

افتخار دیگری را در کارنامه خود ثبت کند.
جعفر آهنگران خاطر نشان کرد: معاونت فرهنگی و 
اجتماعی سازمان منطقه آزاد کیش با تعامل و همکاری 
با دستگاه های اجرایی این منطقه؛ مقدمات برگزاری 
آزمون سراسری ۱400در جزیره کیش را فراهم کرد 
و امروز شاهد برگزاری هر چه با شکوه تر این آزمون 

هستیم.
علی ســلک غفاری رئیس پردیس بین المللی کیش، 
دانشــگاه صنعتی شریف نیز با اشاره به اقدامات موثر 
در زمینــه ضدعفونــي کردن محیط، نصب شــماره 
صندلی های داوطلبان و اجرای دقیق ضوابط بهداشتی 
در محل برگزاری آزمون سراسری ۱400 گفت: بیش از 

۱2 سال هست که اغلب آزمون های سازمان سنجش در 
مقاطع کارشناسی، نظام مهندسی و زبان در پردیس بین 
المللی کیش، دانشگاه صنعتی شریف برگزار می شود.

غفاری با بیان این که با رعایت ضوابط بهداشتی آزمون 
سراسری سال گذشته با موفقیت در این منطقه برگزار 
شد، خاطر نشان کرد: ســال گذشته با ابلاغ ضوابط 
بهداشتی سازمان ســنجش، شورای سلامت، مرکز 
توسعه سلامت و سازمان منطقه آزاد کیش؛ نسبت به 
تامین تجهیزات بهداشتی از جمله ماسک، محلول های 
ضد عفونی کننده دســت اقدام کردیم و این آزمون با 

موفقیت برگزار شد.
به گفته سلک غفاری امسال نیز با تجربه سال گذشته و 
حمایت سازمان منطقه آزاد کیش و با همکاری نیروی 
انتظامی، هلال احمر، آتش نشــانی و مرکز توســعه 

سلامت کیش این آزمون در حال برگزاری است.
وی با بیان این که آزمون سراســری ۱400 با رعایت 
دقیق ضوابط بهداشــتی برگزار می شود، افزود: برای 
حفظ فاصله گذاری یک متر و 80سانت تا دو متر میان 
داوطبان شــرکت کننده به منظور پیشگیری از شیوع 
بیماری کرونا وســعت مکان برگزاری این آزمون در 

دانشگاه صنعتی شریف افزایش یافت.

رئیس پردیس بین المللی کیش، دانشــگاه صنعتی 
شریف با اشــاره به وسعت برگزاری آزمون و تامین 
سیســتم های سرمایشــی تصریح کرد: طبق بازدید 
مرکز توسعه سلامت کیش و نیاز مبرم به سیستم های 
سرمایشی؛ معاونت فرهنگی و اجتماعی سازمان منطقه 
آزاد کیش دو دستگاه سیستم خنک کننده ایستاده را در 

اختیار دانشگاه قرار داد.
علی ســلک غفاری در ادامه سخنان خود افزود: برای 
تامیــن نیروهای مراقب در جلســه برگزاری آزمون 
سراســری ۱400 دانشگاه علوم پزشکی و آموزش و 
پرورش کیش همکاری لازم با دانشگاه صنعتی شریف 

را داشتند.
سلک غفاری غربالگری قبل از آغاز آزمون سراسری 
۱400 را اقدامی موثر و سنجیده از سوی مرکز توسعه 
سلامت کیش براي پیشگیری از شیوع بیماری کرونا 

عنوان کرد.
گفتنی است در بازدید مدیرعامل سازمان منطقه آزاد 
کیش از نحوه برگزاری آزمون سراســری ۱400 در 
پردیس بین المللی کیش، دانشــگاه صنعتی شریف 
ســعید پورعلی معاون فرهنگی و اجتماعی و برخی 

از مدیران سازمان منطقه آزاد کیش حضور داشتند.

استفاده از ظرفیت های نمایشگاه اکسپو 2020 برای 
توسعه تجارت و فعالیت های اقتصادی مناطق آزاد 

در قالب امضای تفاهم نامه همکاری بین دبیرخانه شورایعالی در قالب امضای تفاهم نامه دبیر شورایعالی مناطق آزاد و  مدیرعامل شرکت سهامی نمایشگاه های بین المللی ایران محقق شد؛
مناطق آزاد و شرکت بورس انرژی محقق شد؛

حمیدرضا مومنی در مراسم امضاء تفاهم نامه همکاری 
بین »دبیرخانه شورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی« 
و »شرکت سهامی نمایشگاه های بین المللی جمهوری 
اســلامی ایران« که با هدف تبادل اطلاعات، گسترش 
سطح همکاری ها، ایجاد تسهیلات و جذب سرمایههای 
داخلي و خارجي و گردشگر برای مناطق آزاد و ویژه 
اقتصادی برگزار شد، گفت: مجموعه نمایشگاه های 
بین المللی و تخصصی از برنامه بلند مدت برخوردار 
است و برنامه سالیانه و چشم انداز آن مشخص است. 
این امتیاز به مناطق آزاد کمک می کند که از ظرفیت های 

موجود در کشورهای همجوار بهره مند شود.
مومنی در ادامه به تشکیل شورای تخصصی لجستیکی 
مناطق آزاد اشــاره کرد و گفت: موضوعات مرتبط با 
»لجســتیک« از جمله موضوعات جدی ما در پیشبرد 
برنامه های مناطق آزاد است. در حوزه لجستیک و حمل 
و نقل ظرفیت های خوبی در مناطق آزاد کشور وجود 
دارد، البته این ظرفیت ها تکمیل نیســتند و لازم است 

این نقاط ضعف با اجرای برنامه ها پوشش داده شود.
او ادامه دامه داد: ما می توانیم از طریق مناطق آزاد شمال 
کشور در بازار اوراسیا حضور پیدا کنیم؛ در حوزه دریای 
خــزر ظرفیت 50 میلیون تنی تخلیه و بارگیری وجود 
دارد کــه در حال حاضر حدود 4 تا 5 میلیون تن از این 
ظرفیت در اختیار ما است. نسبت به اقدامات خوبی که 
در حوزه دریا و بندر انجام داده ایم ظرفیت کمی است. 
بازار اوراســیا می تواند مرکزی برای مبادلات تجاری 

ما باشد و نقش ما را در حوزه لجستیک افزایش دهد.
مشــاور رییس جمهور اظهار داشت: توانستیم با اقدام 
مشترک با وزارت راه در حوزه کریدور جنوب ـ شمال 
و در حوزه حمل و نقل تاثیرات خوبی را به جا بگذاریم 
و در تلاشیم این کریدور تا پایان دولت به بهره برداری 

برسد.
مومنی ادامــه داد: برجام خیلی پایداری ندارد و لازمه 
بهره برداری از این ظرفیت این است که پس از برجام 
با چه کشــورهای هدفی و در چه حوزه هایی، با چه 
اولویت هایی همکاری کنیم؟ این اقدام در مناطق آزاد 
شــروع شــده، کارگروهی در این زمینه تشکیل شده 
است، تا الان بالغ بر ۳5 میلیارد یورو تقاضا برای سرمایه 
گــذاری چینی ها داریــم. اگر ارتباط ما با چین در این 
قرارداد 25 ساله به نتیجه برسد باید از قبل آمادگی داشته 

باشیم و از این فرصت استفاده کنیم.
دبیر شــورایعالی مناطــق آزاد و ویژه اقتصادی درباره 
حضور ســرمایه گذاران چینی در مناطق آزاد گفت: تا 

امروز 7 پروژه سرمایه گذاری کشور چین در ۳ منطقه 
آزاد و ویژه اقتصادی در حال اجراست. که از این تعداد؛ 
4 پروژه در قشــم، ۳ پروژه در پتروشیمی، یک پروژه 
در شــهر فرودگاهی امام خمینی)ره( و یک پروژه در 
مجموعه پل خلیج فارس است )که شامل؛ پروژه راه، 
راه آهــن، بندر و پل(، ۱۳ میلیارد دلار توافقات اولیه با 
دولت چین انجام شده، قراردادها توسط وزارت اقتصاد 
ایران و چین مبادله شده و منتظریم دولت چین موافقت 

اولیه خود را در این زمینه اعلام کند.
او تاکید کرد: اگر ارتباطات بین المللی مناطق آزاد ارتقاء 
و نقــاط ضعف ها رفع شــود در مناطق آزاد جدید با 

سناریوی دیگری کار را راه اندازی می کنیم.
مومنی گفت: با امضای این تفاهم نامه قدم خوبی برای 
ارتقاء ارتباطات بین المللی برداشته شده، هر پروتکلی 
که امضاء می کنیم یک نقطه اساسی در آن در نظر می 
گیریم که عملکرد دو طرف به صورت ماهیانه ارزیابی 
شود. نمایشــگاه بین المللی اکسپو 2020 دبی کمک 
کند که مناطق آزاد بتوانند از ظرفیت های کشــورهای 

همجوار بهره برداری کنند.
در این مراســم کــه با حضــور »حمیدرضا مومنی« 
مشــاور رئیس جمهور و دبیر شورایعالی مناطق آزاد 
تجاری ـ صنعتی و ویژه اقتصادی و »حســن زمانی« 
مشــاور وزیر صنعت، معدن و تجارت، رئیس هیئت 
مدیره و مدیرعامل شــرکت ســهامی نمایشگاه های 
بین المللی ج.ا.ایران برگزار شد طرفین بر لزوم گسترش 
همکاری های دو جانبه به منظور اعتلای جایگاه صنعت 
نمایشگاهی کشور در عرضه های داخلی و بین المللی 

تاکید کردند.
در این تفاهم نامه مــواردی همچون تبادل اطلاعات، 
تجارب و دانش فني در زمینه برگزاری اکسپوی 2020 
دورههای  اجرای  همایشها،  و  نمایشگاهها  دوبي، 
آموزشي و پژوهشي مورد نظر طرفین، فراهم نمودن 
شرایط و ایجاد تسهیلات لازم برای برگزاری، جلب 
بازدیدکننده و یا مشارکت در نمایشگاه های مورد علاقه 
طرفیــن و اکسپوی دوبي با رعایت ضوابط مربوطــه، 
تهیه محتواهای غني تاثیرگذار جهت بهرهبرداری در 
طول برگزاری اکسپوی دوبي، بسترسازی برگزاری 
برای  برنامهریزی  نمایشگاهي،  مشترک  رویدادهای 
اعزام تورهای گردشگری برای اکسپو و سایر رویدادها 
در داخل و خارج از کشور با هماهنگي و استفاده از 
امکانات طرفین، تهیه محتوا و بستههای سرمایهگذاری 
با اطلاعات توجیهي در مناطق آزاد و ویژه،  همراه 
جهت  توانمند  نیروهای  حضور  برای  برنامهریزی 
انجام  منظور  به  دوبي   2020 اکسپوی  در  فعالیت 
مذاکرات B2B در حد مقدورات پاویون با هماهنگي 
ستاد اکسپوی دوبي، حضور موثر در نمایشــگاههای 
بینالمللي معرفي شده از سوی شــرکت ســهامی 
نمایشگاه های بین المللی ج.ا.ایران از جملـــه رویداد 
اکسپوی دوبي و همایشهای جذب سرمایهگذاری، 
شناساندن موقعیت ژئواکونومیستي ممتاز و پیشرفــت 
هــای چشمگیر مناطق آزاد و ویژه اقتصــاد ایران در 
بستههای سرمایهپذیری مرتبط با اکسپو و دیگــر موارد 
مرتبط با حضور کشورمان در رویدادهای نمایشگاهی 

بین المللی به امضاء طرفین رسید.

فشار مزخرف 
 دبیر شورای عالی مناطق آزاد:   فشارهای مزخرف می آورند تا خاله خان باجی ها را 

وارد هیات مدیره مناطق آزاد کنیم.
 به گزارش خبرگزاری ایلنا دبیر شــورای عالی مناطق آزاد گفت : امروز با فشارهای 
مزخرفی مواجه هستیم تا در هیات مدیره ها افراد روی دست مانده و خاله خان باجی ها 
را وارد کنیم و برخی ها این افراد را به ما معرفی می کنند که البته زیر بار این فشــارها 

نرفته ایم. 
دبیر شورای عالی مناطق آزاد با بیان اینکه هیات مدیره مناطق آزاد باید کارشناسانه باشند 
ادا مه داد: ایجاد مجموعه های تخصصی کار بسیار سختی است اما ما این اقدامات را 

شروع کرده ایم.
نقد روز: اتفاقا اخبار موثقی وجود دارد که در همین دوره  برخی از این سفارشــات  
توســط دبیرخانه  جامه عمل پوشــیده  شده و برخی افراد  ناکارآمد به برخی هیات 

مدیره های شرکت های مناطق آزاد تحمیل شده اند!و الان شرف حضوردارند!  

نقد روز...

وقوع ۹۵ حادثه آتش سوزی
 درسال جاری در  کیش

اقتصاد کیش - رئیس اداره آتش نشانی و خدمات ایمنی کیش با اشاره به وقوع 
۹5 حادثه آتش ســوزی در سه ماهه گذشته در کیش گفت: 25 حادثه از آن ناشی 

از اتصال سیستم های خنک کننده بوده است.
به گزارش خبرگزاری صداوســیما مرکز کیش، محمد امین ســرمدی اتصالات 
کابل های برق سیستم های خنک کننده مربوط به جعبه فیوز و پریز ها را از مهمترین 
علت های آتش سوزی برشمرد و گفت: با جریان برق بدنه کابل گرم شده و باعث 

آتش سوزی می شود.
وی گفت: برای رفع این مشــکل باید کابل فیوز با دســتگاه مربوطه همخوانی 

داشته باشد.
سرمدی بر استفاده ازکلید محافظ تاکید کرد و گفت: کلید محافظ باعث می شود 

درموقع اتصال سیستم های برقی از بروز آتش سوزی جلوگیری کند.
وی گفت:در نصب سیستم های خنک کننده باید ازکابل های مناسب استفاده شود 

و سطح و مقطع کابل ها متناسب با مصرف انرژی سیستم باشد.
ریس اداره آتش نشانی وخدمات ایمنی کیش گفت: لوازم برقی درآشپزخانه دور از 
یکدیگر و با فاصله از هم قرار داده شوند تا باعث گرم شدن و ایجاد اشتعال نشوند.

ســرمدی با اشاره به گرم بودن هوا درتابستان گفت: اشتعال شاخ و برگ درختان 
در اثرگرما و قرارگرفتن بطری آب درمقابل آفتاب داغ وقرارگرفتن وســایلی مثل 
فندک، الکل های ضدعفونی و اســپری ها در پشت شیشه خودرو همانند ذره بین 

عمل کرده وباعث آتش سوزی خودرو می شود.

رئیس اداره آتش نشانی و خدمات ایمنی کیش  اعلام کرد:

آمار فوتی های کرونا در کیش
 به 24 نفر رسید

اقتصاد کیش -  سخنگوی شورای سلامت کیش گفت: تعداد جانباختگان این جزیره 
به دلیل ابتلا به ویروس کرونا به 24 نفر رسید.

محمدرضا رضا نیا اظهار داشت: یک آقای 4۳ ساله تبعه خارجی، با علائم، تنگی نفس، 
بی حالی، ســرفه و تب و لرز و بســتری در بیمارستان جان خود را دست داد و تعداد 

فوتی های ناشی از بیماری کووید از  ۱۹ به 24 نفر رسید.
وی با اشاره به اینکه این بیمار از چند روز گذشته در بیمارستان بستری و علی رغم همه 
تلاش های انجام شده توسط کادر درمان فوت شد افزود:این فرد هیچ بیماری زمینه ای 

نداشته و تنها به دلیل ابتلا به ویروس کرونا جان خود را از دست داده است.
وی با اشاره به شیوع بالای ویروس و تعداد زیاد موارد مثبت در هفته های گذشته یادآور 
شد: این بیماری در حال حاضر بیشتر افراد جوان را درگیر می کند لذا رعایت پروتکل ها 

اولین و موثرترین راه برای پیشگیری از این بیماری است.
وی از مردم در خواســت کرد بــا توجه به قرارگیری جزیره کیش در وضعیت قرمز 
کرونایی از برپایی دورهمی، تجمع، ترددغیرضروری در سطح شهر و خروج بدون 

ماسک از منزل خودداری کنند


